
 

IDRÆTSHALLERNES BRUGERRÅD I DRAGØR 
 

DATO Tirsdag d. 22. august 2023 

TID Kl. 17.30-19.30 

STED Mødelokale 2, 1 sal 

DELTAGERE Lazo Milojevic (LM), Leif  Nielsen (LN), Morten Jensen (MJ), Kurt Christensen (KC), 

Søren Houen Schmidt (SHS), Mette Kjærgaard (MK). 

AFBUD Andy Petersen, Steen Nielsen, Gitte Lauersen 

BEMÆRKNINGER beslutningsdygtig ved mindst 3 stemmeberettigede medlemmers 

tilstedeværelse 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden. 
Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra den 6. juni 2023 
Godkendt 

 

3. Meddelelser 

Formand: 

 Mødekalender: 22 november: besluttet at det er for tæt på årsskifte og ikke giver mening. Vi 

afholder møde i januar 2024 for at påbegynde planlægning af nye tiltag fx sommer camp og 

ny banefordeling.  

 Forslag 16-01-2024 næste møde 

 FOU har valgt nyt medlem til brugerrådet: Jerrik Walløe 

 Skal vi starte platform til at række ud til foreninger og brugere? LM: mener vi skal have 

”single point of entry” dvs retter henvendelser direkte til Lazo uden at involvere fx politikere. 

MK foreslår FB gruppe så brugere (både de som er organiserede i klub og off.brug) kan 

netværke på kryds og tværs. SHS foreslår drøftelse ved foreningers dag og e-mail gruppe 

hvor man kan skrive til alle foreninger. Frembringe ide med sommercamp på tværs af 

idrætten for tweens i slut sommerferien. LM vil være behjælpelig med adgang til anlæg ifm 

sommercamp. Vi drøfter til foreningers dag og i email forum for at finde en primus motor. 

KC: førhen afholdte halinspektøren et fællesmøde årligt til netværk af foreninger og 

meddelelser. KC foreslår vi holder lignende ifm foreningers dag eller andet tidspunkt denne 

sæson. 



Hollænderhallen: 
LM ønsker mere off åbning i svømmehallen, så den blive tilgængelig for flere borgere. MK: husk at 

banefordelingen blev fastsat politisk ved BFKU og FOU for 2 år, frem til sommer 2024. LM vil 

afholde kaffemøder med formænd for de største klubber som er brugere af HH. 

Status på indgangs runddel: den bliver forhåbentlig færdig i løbet af 3 uger. MJ: hvorfor blev det 

ikke installeret i sommerlukkeperioden. LM: problemer med levering.  

Kongelundshallen stadig ikke klar til brug, men foreninger kan hente nøgle så de kan bruge. Der 

mangler adgang via chip som før. Ellers er de nye vinduer og glasparti færdig efter branden.  

KB: 
LN: fortæller at KB er glade for de fremskridt den nye halinspektør har igangsat. Ros til Lazo fra 

KB. 

 

4. Økonomi 
- Budget 2023 

LM ønsker at skille drift og anlæg indkøb/reparation. Fx er han ved at få ny stige til 3m vippe aht 

sikkerhed og det er dyrt, hvis det skal gå af driftskonto. 

4 medarbejdere har sagt op fornylig, inkl. Håndværkeren Andy. LM ønsker at ansætte 2 

fuldtidsmedarbejdere i stedet og har en på plads. 

 

5. Banefordeling til sæson 23-24 
Er weekend kampplaner på plads for sæson 23/24?—nej, MJ: ikke på plads før ind i september. 

LM vil arbejde på at få mere åbent i svømmehallen fx i jule- og helligdage. 

Nyt elektronisk adgangssystem til resten af HH mangler stadig chip kodning. 

 

6. Skoler og Institutioner 
Hvordan er brug af svømmehal til skoler i offentlig åbningstid? LM: Skolerne må selv stille med 

livreddere og undervisere.  

 

7. Forpagtning 
• Fremtidens drift af caféen 

• Åbningstider 

Mangler stadig ny kontrakt med forpagter. Fortsat utilfredshed med manglende åbningstid i cafe. 

LM håber at ny runddel vil give mere hyggeligt område til cafe i forhal. Forpagter mangler 

engagement i cafe. FOU har drøftet samme problematik. LN: Hvorfor skal Dragør Kommune 

finansiere forpagterens eget catering firma når han ikke lever op til aftale om cafedrift? —han vil 

drøfte med KB. 

 



8. Brugerrådets projektplan 
Arbejde frem mod foreningers dag, 29 09 2023. Vi vil prøve at samle foreninger både idræt og 

kultur.  

Vi vil bringe sommercamp og forum på banen. 

 

9. Ansøgning fra Dragør Sports og Motionsforening 
 Gårdhaven 

 Ekstra rum 

Intet nyt. 

 

10. Evt. 
SHS fortæller om et tiltag i København: Copenhagen Volunteers. Hvor en gruppe af frivillige 

hjælper til på kryds af mange foreninger, klubber og velgørenhedsprojekter. Kunne vi starte en 

lignende gruppe i Dragør, som fx de frivillige i biografen som kunne hjælpe med forskellige tiltag 

når der var brug i kommunen. 
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